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P R O T O K Ó Ł Nr XLI/2014 

z obrad XLI, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 26 marca 2014 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13 
00

, zakończono o godz. 15 
00

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100% ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektor MDK 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik MOPS, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Interpelacja Radnego Krzysztofa Imiołka. 

5. Interpelacja Radnej Bożeny Forma. 

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

7. Opinia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

6. Uchwała Nr 259/XLI/2014 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia. 

7. Uchwała Nr 260/XLI/2014 funduszu sołeckiego. 

8. Uchwała Nr 261/XLI/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2014. 

9. Uchwała Nr 262/XLI/2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2014. 

8. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XL. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2014. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2014. 

12. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, Kierowników, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości.  

Stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi 93% ustawowego składu Rady 

w związku z tym podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Ad pkt. 2. 

Proponowany porządku obrad został przyjęty bez zmian. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie nieobecności Radnej 

Bożeny Forma na dzisiejszej z powodu udziału w szkoleniu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jerzy Zdunek prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 21 marca 2014 roku Radnego Andrzeja Wypchlaka z powodu udziału 

w konferencji oraz Radnego Marka Kułakowskiego z powodu spraw zawodowych. 

Przewodnicząc Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik prosiła o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 24 marca 2014 roku Radnego Jacka Roguta 

i Radnego Macieja Ryś z powodu spraw zawodowych. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymuję się” 1 głos, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem z Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni: Nr XLI z dnia 26 lutego 2014 roku stwierdziła, że protokół rzetelnie 

odzwierciedla przebieg obrad prosiła o ich przyjęcie. 

Protokół został przyjęty większością głosów w stosunku 12 głosów „za”,, 2 głosy „wstrzymuje 

się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych  

14 radnych. 
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Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radny Marek Kułakowski. 

 Radna Edyta Mandryk. 

 Radny Jerzy Zdunek. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w okresie od 24 lutego 2014 roku do 25 

marca 2014 roku wykonano następujące zadania:  

1. Przeprowadzono kolejny przetarg na działki budowlane położone w Starej Gorzelni 

Przetarg zakończył się wynikiem negatywnym. 

2. Złożono wniosek o przekazanie Gminie dotacji celowej w sprawie zwrotu podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego w ogólnej kwocie  2.024,52 zł dla 8 

rolników. 

3. Zawarty został akt notarialny dotyczący sprzedaży lokalu mieszkalnego 

przy ul. Żeromskiego w Blachowni ( nabycie nastąpiło w drodze przetargu). 

4. Zawarte zostały dwa akty notarialne dotyczące sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 

głównych najemców.  

5. W okresie od dnia 25 lutego do 24 marca br. na wniosek 23 użytkowników 

wieczystych gruntów stanowiących własność Gminy Blachownia, zastosowano 50% 

bonifikaty opłaty rocznej. 

6. Wszczęto 11 postępowań o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. 

7. Wydano jedno postanowienie o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

8. Wydano 12 decyzji zezwalających wycinkę drzew. 

9. Wydano 28 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego w tym 6 decyzji dla 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Blachowni, 22 decyzje dla Wspólnot Mieszkaniowych. 

10. Wydano 4 zawiadomienia o nadaniu numerów porządkowych. 

11. Wydano 1 decyzję o rozgraniczeniu nieruchomości. 

12. Wydano 2 decyzje na zajęcie pasu drogowego celem wykonania przyłączy 

wodociągowych.  

13. Zakwalifikowany został wniosek o dofinansowanie kosztów zatrudnienia Animatora 

na obiekcie Orliku z Fundacji Rozwoju Kultury Fizycznej. 

14. Do Marszałka Województwa Śląskiego zostało przygotowane sprawozdanie pn. 

„Krajowy Program Gospodarki Wodnej i Oczyszczania Ścieków Komunalnych” 

za 2013 rok. 

15. Rozstrzygnięty został przetarg na zadanie „Remont – modernizacja dróg w gminie 

Blachownia”. Podpisana została umowa z Firmą BITUM Spółka z o.o. Lipie Śląskie . 

16. Ogłoszony został przetarg na zadanie pn. „Remont ulicy Bankowej” ze środków 

pozyskanych z promesy. 

17. Odbyło się spotkanie z Prezesem Firmy Copperpol w sprawie zaawansowania robót 

na budynku OSP w Blachowni. Według oświadczenia Prezesa Firma przystąpi do prac 

w połowie miesiąca kwietnia 2014 roku. 

18. Rozebrany został budynek przy ul. Kubowicza 26 w Blachowni (Targowisko). 

19. Trwają prace związane z budową targowiska w Blachowni.  

20. Trwają prace związane z remontem chodnika na starym ryneczku przy ul. Kubowicza.  

21. Dokonano objazdu dróg na terenie Gminy Blachownia po okresie zimowym.  
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22. Od 1 lipca ubiegłego roku do 28 lutego bieżącego roku z terenu miasta i gminy 

Blachownia odebrano ponad 2086 ton odpadów, 1875 ton to odpady zmieszane, 221 

ton to odpady segregowane. 

23.  Ustalono termin odpadów wielkogabarytowych ogłoszenia będą podane do publicznej 

wiadomości. 

24. Zlecone zostało przeprowadzenie przeglądów placów zabaw i siłowni wewnętrznych. 

Piaskownice będą napełniane świeżym piaskiem przed pierwszym maja. 

25. Złożono 63 wnioski o wydanie dowodów osobistych. 

26. Nastąpiło 21 wymeldowań i 24 zameldowania na pobyt stały. 

27. W dniu 29 kwietnia 2014 roku oraz 27 maja 2014 roku odbędą się bezpłatne badania 

mammograficzne. 

28. Rozpoczęty został pierwszy etap oczyszczenia zbiornika. W najbliższych dniach 

zostanie podpisana umowa na badanie zawartości mułu, substancji znajdujących się 

w zbiorniku wodnym.  

 

W punkcie tym przybyła na sesję Radna Bożena Forma (na sali obecnych 15 radnych). 

 

Ad pkt. 7 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Ogrodzenia placów zabaw dla dzieci, wszystkich terenów, na których znajdują się 

urządzenia zabawowe, ponieważ zanieczyszczane są przez psy, szczególnie 

piaskownie. Ponadto w godzinach wieczornych urządzane są „zakrapiane, głośne 

imprezy”, po których pozostają butelki i puszki. 

2. Hali Widowiskowo-Sportowej w Blachowni, inwestycji realizowanej w latach 

2007-2010 o wartości 4 mln 122 tys. zł. Zapytał czy w kontekście prowadzonych 

spraw sądowych w sporze wykonawcy - z Urzędem Miejskim w Blachowni, 

Gmina może, że utraci dofinansowanie 1 mln 360 tys. zł? 

3. Czystości na terenie Gminy szczególnie zanieczyszczania zieleni przez psy. 

Zapytał jak zostanie rozwiązany problem psich odchodów w Blachowni.  

4. Dodatków mieszkaniowych. Zapytał gdzie można znaleźć informację na temat 

warunków, jakie należy spełnić żeby otrzymać dodatek mieszkaniowy? 

Ponadto stwierdził, że w punkcie Informacja o pracy Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym Przewodniczący powinien umożliwić radnym zadawanie pytań 

Burmistrzowi. 

 

Radna Wiesława Gmyrek złożyła podziękowanie Pani Burmistrz za uporządkowanie terenu 

Ostrów oraz za zagospodarowanie wysepki przy ul. Bema. 

Ponadto poinformowała, że teren dworca od ul. Pocztowej i Kopernika jest posprzątany natomiast 

tory kolejowe i teren dworca jest bardzo zaniedbany. 

Radna Wiesława Gmyrek poinformowała, że otrzymała pismo dotyczące zamontowania 

sygnalizacji świetlnej przy drodze krajowej kierowane przez Panią Burmistrza do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Katowicach. Uważa, że pismo nie przedstawia wagi  

problemu.  

 

Radna Bożena Forma złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Wykonania remontu nawierzchni łącznika przy ul. Wspólnej 5 (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

2. Remontu ulicy Konopnickiej, ponieważ jest w bardzo złym stanie, a jest to 

droga dojazdowa do ulic znajdujących się na terenie Ostrów od strony 

przejazdu kolejowego.  
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3. Prosiła o wyznaczenie inkasenta na teren Ostrów, Panią Magdalenę Sobala. 

Poinformowała, że jest to propozycja mieszkańców, aby w następnym roku wzięto pod 

uwagę kandydaturę Pani Magdaleny Sobali. 

4. Zwiększenia funduszy na rehabilitację osób niepełnosprawnych, ponieważ ich sytuacja 

jest bardzo trudna. Mają opłaconego rehabilitanta do końca marca.  

 

Radny Krzysztof Imiołek złożył interpelacje w sprawie:  

1. Utrzymania czystości na skwerach i palcach zabaw (interpelacja w załączeniu 

do protokołu).  

Ponadto poinformował, że w sprawie szpitala w Blachowni radni powinni podjąć 

działania poprzez wystosowanie pisma do Narodowego Funduszu Zdrowia w celu 

ponownego uruchomienia szpitala. Popartego przykładami pacjentów z naszego ternu, 

którzy nie mogli uzyskać odpowiedniej pomocy w sąsiednich szpitalach. 

 Zwrócił uwagę, że na działce „garażowej” należącej do Gminy złożony jest eternit, 

który należy uprzątnąć. 

 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Posprzątania śmieci w lesie przy „Biedronce” oraz łączniku pomiędzy ul. 

Cmentarną, a ul. Partyzantów. 

2. Zapytała czy wymiany kabli zasilających lampy na skwerze przy ul. Sienkiewicza 

spowodowana jest ich uszkodzeniem przez pracowników firmy remontującej 

chodniki w tym rejonie?  

3. Czy latarnie wraz z kloszami i żarówkami, które będą wymieniane na w/w skwerze 

zostaną wykorzystane, (jeżeli tak to, w jaki sposób), czy tafią do utylizacji? 

4. Czy gmina przeprowadziła wyliczenia, które wskazują uzyskanie oszczędności 

z zastosowania lamp ledowych na skwerze przy ul. Sienkiewicza, przy 

uwzględnieniu kosztów wymiany lamp?  

5. Czy przy remoncie ul. Miodowej zostanie rozwiązany problem zbierającej się 

wody opadowej na łuku drogi przy działkach? Czy zostanie wykonane oświetlenie 

przy „Orliku”? 

6. Kto zarządza Halą Sportową Menager Sporu czy Prezes OSiR? Jaki jest zakres 

odpowiedzialności w/w osób? 

7. Prosiła o uzupełnienie na stronie internetowej Urzędu składu Rady Miejskiej. 

Ponadto poparła interpelację Pani Bożeny Forma w sprawie rehabilitacji 

osób niepełnosprawnych. Zapytała, dlaczego dla Towarzystwa Przyjaciół 

i Miłośników Blachowni otrzymało dofinansowania na rehabilitację 2 200 zł 

w ubiegłym roku 12 tyś. zł, chciała poznać stosunek Pani Burmistrz do tej sytuacji. 

Ad pkt. 8 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinie komisji w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Blachownia. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt 

uchwały. 
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Uchwała Nr 259/XLII/2014 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia została podjęta 

jednogłośni – 15 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 9 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że po przeprowadzeniu konsultacji 

z mieszkańcami i radnymi prosi o wyodrębnienie funduszu sołeckiego.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut przedstawił opinię Komisji o nie wyodrębnianie funduszu 

sołeckiego. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie funduszu sołeckiego, z zapisem w § 1 wyraża się/ nie wyraża się na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego. 
 

Przewodniczący Rady Henryk Kania zaproponował w pierwszej kolejności poddać pod 

głosowanie projekt uchwały z zapisem wyraża się zgodę na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

i prosił Radcę Prawnego Agnieszkę Glińską o naniesienie odpowiednich poprawek w projekcie 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie funduszu sołeckiego z zapisem w „§ 1 Wyraża się zgodę na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie Gminy Blachownia na kolejne lata budżetowe po roku, w którym została 

podjęta uchwała i w § 2. Wielkość funduszu sołeckiego zostanie wyliczona zgodnie z art.3 ustawy 

z dnia 21 lutego 2014 roku o funduszu sołeckim.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 260/XLI/2014 w sprawie funduszu sołeckiego został podjęta większością głosów 

w stosunku 14 głosów „za, 1 głos „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinie komisji w sprawie zmian 

w budżecie gminy i planie finansowym 

 

W dyskusji nad projektem uchwał udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imiołek między innymi zapytał: 

 Z jakich powodów wydatki inwestycyjne wzrastają o ponad 100 % w stosunku do kwoty 

ujętej w palnie budżetu na rok 2012,2013? 

 Jaki teren parku został objęty wykonawstwem? 

 Na czym polega zakres prac omawianego zadnia? 

 Czy była konieczność wprowadzenia zadania do planu wynikająca z określonych 

przyczyn? 

(głos w dyskusji w załączeniu do protokołu). 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że zwiększenie wartość zadania wynikało, 

z wartości kosztorysowej, do budżetu brana jest wartość szacunkowa.  

Zakres prac będzie polegał na wymianie oświetlenia od ulicy Bankowej do ulicy Kubowicza oraz 
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oświetlenia przy Urzędzie Stanu Cywilnego i Urzędzie Miejskim. Staramy się o dofinansowanie 

zadania i dlatego zwiększany jest zakres.  

Radny Marek Kułakowski zapytał, czy lampy będą wymieniane na skwerze przy dawnym 

torowisku? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że będą wymieniane i dostosowane do lamp 

zamontowanych przy zbiorniku w parku. Zdemontowane lampy będą wykorzystane w innych 

miejscach.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 261/XLI/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2014 

została podjęta większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 4 głosy „wstrzymuję się”, ·0 

głosów „przeciw”. 

 

Ad pkt. 11 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut przedstawił pozytywną opinie komisji w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 2014. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 262/XLI/2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2014 została podjęta większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 4 głosy 

„wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Rady Henryk Kania odpowiedział Radnemu Markowi Kułakowskiemu 

w sprawie umożliwienia radnym zadawanie pytań Burmistrzowi w punkcie „Informacja o pracy 

Burmistrza w okresie międzysesyjnym”, że radni maja możliwość zadawania pytań Burmistrzowi 

w następnym puncie obrad sesji tj. w punkcie „Interpelacje i wnioski radnych” 

 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała na złożone interpelacje radnych: 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Placów zabaw poinformowała, że na każdym palcu zamieszczony jest regulamin 

użytkowania. Osoby korzystające z placu powinny stosować się do regulaminu. 

Kierowane są prośby do Policji o zwiększenie patroli policyjnych i zwrócenie 

szczególnej uwagi na osoby korzystające w sposób niezgodny z regulaminem.  

W sprawie zanieczyszczania piaskownic przez psy wyjaśniła, że właściciele 

czworonogów powinni dbać o czystość. W tej sprawie kierowane były 

do mieszkańców apele.  

Place zabaw będą doposażone w nowe urządzenia.  

Nowy plac zabaw powstanie przy Pl. Konstytucji od strony ul. Sienkiewicza.   

Przy placach zabaw zamontowane zostaną nowe kosze „edukacyjne” na śmieci. 

2. Hali Widowiskowo-Sportowej odpowiedziała, że obecnie między wykonawcą, 

a Urzędem prowadzone jest postępowanie sądowe. Część dotacji Gmina otrzymała 

i zrealizowała. Po rozliczeniu zadania zostanie przedstawiona informacja. 

3. Dodatków mieszkaniowych odpowiedziała, że informacja zamieszczona jest na stronie 

internetowej Urzędu. Również pracownik Urzędu udziela informacji.  
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Radnej Wiesławie Gmyrek w sprawie: 

 Posprzątania terenu dworca kolejowego odpowiedziała, że zwrócimy się z pismem 

o uporządkowanie do właściciela terenu, do PKP.   

 Pisma do GDDKiA wyjaśniła, że zostało skierowane do zarządcy drogi pismo 

o wykonanie przejścia dla pieszych. W zależności od uzyskanej odpowiedzi, (czego 

zarządca oczekuje od gminy?) zostaną podjęte odpowiednie działania.  

 

Radnej Bożena Forma w sprawie: 

 Wykonania remontu nawierzchni łącznika przy ul. Wspólnej 5 odpowiedziała, że 

przyjmuje interpelację, jako wniosek do przyszłorocznego budżetu. Podobnie jest 

z interpelacją dotycząca ulicy Konopnickie, ponieważ budżet na ten rok został uchwalony 

interpelacja jest również przyjęta, jako wniosek do przyszłorocznego budżetu. 

 Inkasenta na teren Ostrów poinformowała, że uchwała w tej sprawie została podjęta. 

Interpelacja będzie wzięta pod uwagę w przyszłości. 

 Zwiększenia funduszy na rehabilitację osób niepełnosprawnych odpowiedziała, że w tej 

sprawie skierowane zostało pisma do Narodowego Funduszu Zdrowia o zwiększenie 

punktów na rehabilitację. W odpowiedzi uzyskano informacje, że konkursy w tej sprawie 

odbędą się pod koniec roku.  

W tej sprawie Gmina nie mamy możliwości działania. Świadczenia medyczne są 

realizowane na zasadach konkursowych..  

Radna Bożena Forma prosiła o przycięcie gałęzi krzewów przy ul. Konopnickiej w okolicy 

dworca, ul. Wiśniowej i Wspólną.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zwrócimy się z tą sprawa do PKP. 

 

Radny Krzysztof Imiołek w sprawie:  

 Utrzymania czystości na skwerach i palcach zabaw odpowiedziała, że Blachownia się 

zmienia się, jest czysta, warto to docenić i wspólnie dbać o otoczenie.  

 Radny Maciej Ryś wyjaśnił, że na działce „garażowej” znajduje się eternit z działek 

pracowniczych. Jest przeznaczony do utylizacji, będzie wywieziony. Teren został 

posprzątany przez Związek Wędkarski i OSiR. 

 

Radnej Edycie Mandryk w sprawie: 

1. Posprzątania śmieci w lesie przy „Biedronce” oraz łączniku pomiędzy ul. 

Cmentarną, a ul. Partyzantów poinformowała, że zgodnie z harmonogramem 

są prowadzone prace na terenie całej gminy. Teren zostanie posprzątany.  

2. Latarni na skwerze przy ul. Sienkiewicza odpowiedziała, że latarnie zostaną 

wymienione. 

3. Wyliczeń, które wskazują uzyskanie oszczędności z zastosowania lamp ledowych 

poinformowała, że nie była robiona symulacja, ale warto ją wykonać. 

4. Wykonania oświetlenia przy „Orliku” odpowiedziała, że wszystkie projekty 

oświetlenia będą złożone do Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, czyli 

do nowego oprogramowania unijnego na oświetlenie uliczne w ramach uzyskanego 

dofinansowania będą poszczególne oświetlenia realizowane. 

5. Zrządzania Halą Sportową poinformowała, że pracownikami zarządza podmiot 

prawny i jemu pracownicy podlegają.  

6. Strony internetowej Urzędu odpowiedziała, że skład Rady zostanie uzupełniony.  

Radna Wiesława Gmyrek prosiła o dostawienie koszy przy ul. Sienkiewicz oraz dwóch 

ławek na trasie od bloków do Domu Pomocy Społecznej. Zapytała, czy ulice w Ostrowach 

będą czyszczone. 
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Pani Burmistrz odpowiedziała, że zostanie przeprowadzona analiza, jeżeli Gminę będzie 

stać wówczas czyszczenie zostanie przeprowadzone.  

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania wyjaśnił, że zwołuje sesje na godzinę 13 
00

, ponieważ 

grupa radnych w tej sprawie zgłaszała prośby o przesuniecie z godz. 15 
00 

na 13 
00

. 

 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała na interpelacje Radnej Edyty Mandryk 

w sprawie dofinansowania Towarzystwa Miłośników i Przyjaciół Blachowni. Każde 

stowarzyszenie w ramach konkursów składa propozycje realizacji swoich zadań. Zadania są 

punktowane i oceniane przez Komisje. Zadaniem Burmistrza jest wpieranie wszystkich 

stowarzyszeń, które działają na rzecz mieszkańców, dzieci i młodzieży. W związku z tym 

Burmistrz działa również na rzecz Stowarzyszenia Miłośników i przyjaciół Blachowni jak 

na rzecz każdego stowarzyszenia. 

 

Ad pkt. 13 

W wolnych wnioskach z pośród mieszkańców głos zabrali: 

Pani Małgorzata Olszewska zapytała, dlaczego na BIP Blachownia nie ma zamieszczonych 

uchwał z kadencji Burmistrza P. Nowakowskiego. 

Zwróciła się z apelem do Radnych, aby część swojej diety i wynagrodzenia Burmistrza 

przeznaczyli na rehabilitacje osób niepełnosprawnych.  

Poinformowała, że prowadzi działalność gospodarczą Ośrodek Zdrowia i Aptekę, zatrudnia 

głównie mieszkańców gminy Blachownia. Płaci wysokie podatki. Prosiła o nieprzeszkadzanie jej 

w prowadzeniu działalności gospodarczej.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Lisek nawiązał do wypowiedzi Pani 

Małgorzaty Olszewskiej w sprawie diet poinformował, że ze swej diety pomaga innym, uważa, że 

radni nie musza składać takich informacji.  

Radna Bożena Forma poinformowała, że we wrześniu składała wniosek w sprawie obniżenia 

diet. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania odebrał głos Radnej Bożenie Forma.  

Pani Cecylia Kosiara poinformowała, że ma syna niepełnosprawnego, który do tej pory korzystał 

z bezpłatnej rehabilitacji. Pracownia ma być zamknięta, ponieważ nie ma środków na 

rehabilitanta. Prosiła o ponowne uruchomienie gabinetu rehabilitacji. 

Ad pkt. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLI sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 

 

 

 


